日期 
: 
二零零六年四月二十五日(星期二)


Date 
: 
25 April 2006 (Tuesday)

時間 
: 下午二時三十分
Time 
: 
2:30 p.m.

地點
: 
沙田區議會會議室
Venue 
: 
Sha Tin District Council Conference Room

沙田區議會Sha Tin District Council
發展及房屋委員會Development and Housing Committee
擴大會議通告Notice of Enlarged Meeting
I. “工務計劃工程編號4348 DS北區及吐露港區域污水收集系統改善工程”諮詢文件
Consultation Paper on “Public Works Programme Item No. 4348 DS on Upgrading of North District and Tolo Harbour Regional Sewerage”
II. “工務計劃工程編號4125 DS為吐露港內未有污水設施地區而興建的污水收集系統第二階段工程”諮詢文件
Consultation Paper on “Public Works Programme Item No. 4125 DS on Tolo Harbour Sewerage of Unsewered Area – Stage II” 
III. 土木工程拓展署新界東拓展處提交的“沙田區2006/2007年度主要工程項目進度報告”
New Territories East Development Office Progress Report for Main Works Projects in Sha Tin for 2006/2007
IV. 房屋署提交的“2006年度沙田區公共房屋管理工作計劃大綱”
Housing Department Work Plan for Public Housing Management in Sha Tin for 2006
V. “中華電力有限公司電纜路研究(包括海底電纜)連接馬鞍山‘B’變電站及白石角變電站之兩組132千伏特電纜線路”諮詢文件
Consultation Paper on “CLP Power Transmission Cable Route Selection 2x132 kV Cable Circuits from Ma On Shan ‘B’ Substation to Pak Shek Kok Substation”
VI. 二零零六/二零零七年度小規模環境改善工程撥款流用建議
Proposed Virement of Funds of Minor Environmental Improvement Works for 2006/2007
VII. 二零零六/二零零七年度鄉郊小工程計劃建議
Proposed Rural Minor Works Projects for 2006/2007
VIII. 二零零六/二零零七年度鄉村工程計劃(維修工程)建議
Proposed Rural Public Works Projects (Maintenance Works) for 2006/2007
IX. 潘國山先生提出有關屋學校的車位收費及屋內道路及公眾地方的管理和維修費用的問題

Questions to be raised by Mr. PUN Kwok-shan in connection with the Parking Fee of School Parking Spaces in Housing Estates and the Management and Maintenance Cost for Roads and Public Places inside Housing Estates
X. 工作小組報告

Progress Report of Working Group
For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance.  Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.

